
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 

 

Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun, Kenn Broberg og Steffen Munk  
Suppleanter: Camilla Bolette Hansen og Mette Jellum 
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Lykke Jønck, Helle Bach Munk og Pernille Thomsen 

Dagsorden og referat 

Ny dato: Tirsdag d. 15. december 2020 (udskudt fra d. 8/12) 
Tidspunkt: kl. 18.30 – 21.00 

Sted: Virtuelt møde (link: Klik her for at deltage i mødet ) 
 
Mødeleder: Lasse afløses af Jens 
Referent: Helle 

Deltagere:  
Forældre: Kenn, Steffen, Michael, Mark, Mette Riisby 
Suppleanter: Mette Jellum, Camilla 
Elever: Caja, Casper. 
Medarbejdere: Henrik og Torben 
Ledelse: Lykke, Pernille, Jens og Helle  
 
Afbud: Lasse, Christian 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

Mødet afholdes virtuelt via Teams. Brug dette link: Klik her for at deltage i mødet  

20/21.30 Velkommen til Mette Jellum som ny suppleant til sko-
lebestyrelsen. Mette er forælder i B1.A. 

5 min   Mette Jellum præsenterer sig selv. Velkommen til Mette.  

20/21.31 Formalia 
- Godkendelse af dagsorden (B) 
- Punkter til eventuelt (O+B) 
- Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min  Dagsorden godkendt. Ingen punkter til eventuelt. Henvendelser til bestyrelsen – JFN.  

20/21.32  Elevforhold (O+D) 
-  

10 min  Elevrådsformanden orienterer om 7 punkter. 

20/21.33  Elevernes læring og trivsel punkter I (O+D+B)  
- Opfølgning på sidste møde 

25 min  Udgår. 

20/21.34 Høring vedr. evaluering af Kølhomgrupperne på afd. 
Lindegård (O+D+B) 
Mail med materiale fremsendt fredag d. 4/12. 

20 min Iflg. Lykke har der, set fra ledelsesside, været en stille og rolig indkøring og de nye faglig-
heder kan bibringe noget nyt i forhold til sparring. Torben supplerer med at der ikke er så 
stort et samvær/- arbejde mellem personalerne fra afd. Lindegård og afd. Kølholm. Jens 
redegør for baggrunden for evalueringen. Halvdelen af eleverne har bopæl i Slangerup. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MmExZWY2YjMtMDY1Ni00MzA5LTgzOGEtNTM0YTJiOTE1ZTAw%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%221fd04b92-7e8b-49d1-9bc4-6b4d8fc51d4c%22%2c%22Oid%22%3a%22e12b0ef8-7409-470c-ad07-f2224578c981%22%7d
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MmExZWY2YjMtMDY1Ni00MzA5LTgzOGEtNTM0YTJiOTE1ZTAw%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%221fd04b92-7e8b-49d1-9bc4-6b4d8fc51d4c%22%2c%22Oid%22%3a%22e12b0ef8-7409-470c-ad07-f2224578c981%22%7d


Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 

 

Nye specialtilbud på Slangerup Skole skal placeres på afd. Kingo, hvis det bliver aktuelt. 
Vendepunktets elever og Kølholmgruppernes har meget forskellige profiler. Spørgsmål og 
drøftelse. Jens skriver et høringssvar på baggrund af drøftelsen.  

20/21.35 Økonomi (O+D+B)  
- Forventet resultat 
- Bestilling af møbler, makerspace inventar, IT og 

elektroniske tavler mv.  

25 min Regnskabet er under udarbejdelse. Coronaperioden har gjort at der er driftsmidler i over-
skud. Der er bestilt møbler og teknologi til MakerVærket. Udskiftning af møbler til konto-
rerne og til udbedring af gardiner i klasserne. Forespørgsel/ønske opadtil i forvaltningen 
om overførsel af midler til anskaffelse af computere til personalet og udskiftning af e-
tavler.  
Som indskudt bemærkning så forventes elevcomputerne leveret primo januar. Regnskab 
og budget forventes klar til januar mødet.  

20/21.36 Status Covid-19 (O+D+B) 
 

15 min  Det er fast arbejde at drive skole, når der er Corona på spil! Skolelederen mener at vi ge-
nerelt har været forskånet for udbrud og håber at forældrene har følt sig godt informeret. 
Sundhedsberedskabet har udtalt at vi har været gode til at bryde smittekæderne på sko-
len.  
Drøftelse af ”offentliggørelse” af den smittedes navn. Nuværende uv. gælder til og med 
tirsdag den 5/1-21. Dvs. almindelig skolegang fra onsdag den 6/1-21 med mindre der sker 
udsættelse fra regeringen. Alle parter roses hele vejen rundt for håndteringen af den nye 
og uvante situation.  

20/21.37 Tilsyn (O+D+B) 
- Forældretilfredshedsundersøgelsen 

15 min Jens præsenterer powerpoint-slides med forskellige nedslagspunkter: Samlet tilfredshed 
og tilfredshed med undervisningen. Der er stor politisk bevågenhed om denne undersø-
gelse. Er det godt nok at være gennemsnitlig?  
Nedslag på hjælp til uddannelsesvalg (meget god) og tilfredshed med arbejdet med triv-
sel. 
Hvad synes eleverne om at der blandes klasser når man kommer til afd. Kingo? Hvad er 
fordele og ulemper? Lav evt. et fysisk spørgeskema med spørgsmålene fra skolebestyrel-
sen til elevrådsrepræsentanterne som skal bringes med tilbage.  
Der gennemgås endvidere nedslagspunkterne mobning, tilfredshed SFO, det generelle 
samarbejde og tilfredshed med skolens ledelse. 

20/21.38 Principper og retningslinjer (fast punkt) (O+D+B) 0 min Udgår 
  

20/21.39 Elev til- og afgang (fast punkt) (O+D+B) 
- (bilag på mødet) 

5 min  Gennemgås på et overordnet plan. Gennemgangen må ikke blive person-henførbar. Tal 
generelt pænt om skolen udadtil og ret problemer til relevante personer.  

20/21.40 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 

10 min Formand – ingenting. 
Øvrige medlemmer – ingenting. 



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 

 

- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

-  

Ledelsen – har fået en forespørgsel om Slangerup skole har principper for, hvordan vi 
bruger IPads i undervisningen/i frikvartererne/SFO? Flere forældre i skolebestyrelsen er 
interesseret i dette. På SFO-delen er der stilladseret brug af Mind-Craft, idet en voksen er 
uddannet til og deltager i det virtuelle spil sammen med børnene.   

20/21.41 Kommende møder: (O+D+B): 
- Skolebestyrelsens rekonstituering 
- Forsat - Analyse og strategi for arbejdet med de 

faglige resultater på skolen. December + Marts 
(09.2020) 

- Anvendelse af digitale hjælpemidler. (09.2020) 

- Særlige indsatser på skolen (ex. Kompasserne og 

Vendepunktet) (09.2020) 

5 min  

20/21.42 Evt. (O) 10 min Tak til Helle for indsatsen. Helle kvitterer med at sige tak for 4 fantastiske år på afd. Kingo 
(og at hendes opsigelse er en direkte udløber af kommunalbestyrelsens beslutning om at 
spare på ledelsen på afd. Kingo.)  
Casper spørger til halvtag til cyklerne. Jens siger tak til elevrådsrepræsentanterne.  
JNF har et lukket punkt: Elever indskrevet i 0. klasse pt. Der er pt til 3 klasser. Det skal 
overvejes om de forskellige klassetrin skal samles på hhv. afd. Byvang og afd. Lindegård. 
Punktet tages på januar mødet.  

Kommende møder: 20/1 KIN, 2/3 BYV, 13/4 LIN og 1/6 KIN 


